

Møtereferat

Møte: Tlf møte AU Midt, inkl førebuing kretsmøta

Tid/Sted: Fredag 15.02.19 kl 10 – kl 11.45

Tilstede: Lars Morten Rosmo, Ragnar Valstad, Trude Sandstad Eldnes, Kolbjørn Frøseth, Johan Kristian Daling, Sverre Tyldum, Bård Tore Berntsen, Olav Håkon Ulfnes og Roy Albertsen

Til sak 1: Arnodd Kjenstadbakk, Magne Trondmo, Silje Laugsand Pynten og Bjørn Wæhre.

Forfall:

Kopi til: Vara AU

Referent: Brit Kari Eidseflot Hauger

Molde, 15.02.2019

Sak nr.	Emne	Ansvar
1	Gjennomgang av årsmelding og rekneskap, basert på plansjeserien til kretsmøta Olav Håkon orienterte. <u>Spørsmål/kommentarer:</u> <ul style="list-style-type: none">• Vert heller ikkje utbetalt renter på andelsinnskot?• Plansje nr 11 vedk omdømme kan kuttast ut pga låg svarprosent. Plansje 12 meir aktuell pga av at den syner Nortura sin situasjon.• Gjennomgangen grei, syner at styret har gått grundig igjennom. Eigarane er utålmodige. Plansje 18 viser godt kva som er utfordringa.• Avslutte med samvirkeplansjane?	
2	Oppsummering etter tlf møter med kretsleiarane Lars Morten oppsummerte. Vart godt mottatt, fungerte bra, ynskje om fleire tlf møter. Vurdere tlf møter også før RU-møtet, på kort varsel. <u>Innspel:</u> <ul style="list-style-type: none">• Mange av dei same synspunkta kom fram frå alle kretsleiarane. Plansjeserien svarer godt ut desse sakene.	
3	Sakliste og køyreplan for regionutvalsmøtet 12.03 Brit Kari orienterte. <u>Innspel:</u> <ul style="list-style-type: none">• Utvide til møteslutt kl 17. Husk på egg og kylling.• Ingen reprise på infoen til kretsmøta.• Trine vil gjerne ha drøfting, framfor presentasjon.• Formelt sett ta fram årsmelding og rekneskap, for spørsmål og evt kommentarar.• Må få stille spm til rekneskapet.• Ny giv-kretsar må presenterast• Arbeidsform til kretsutvala. Har skjedd styrking av medlemsdemokratiet, vektlegge dialog no frå kretsutval til eigarar.• Motivere dei lokale tillitsvalde til vidare arbeid.	

- Oppgåvene til dei tillitsvalde – nokon blander roller, t.d. i inntransport, dvs myndigheit, oppgåver, roller på ulike nivå.
- Tilførselsarbeidet: Lars Morten ynskjer tema inntransport. Skal ha møte med nokon transportørar. Deretter møte mellom Lars Morten, Ragnar, Roy og Silje for å svare ut. Så møte med resterande transportørar og AU. Deretter møte med dei mest engasjerte kretstillitsvalde i kretsane Midt, Ørland/Bjugn og Sentrale Namdal med Lars Morten, Ragnar, Roy og Silje. Skriftlege referat, som skal leggst fram for RU.
- Skulle AU hatt møte før leiar og nestleiar har møte med adm? Kan i møtet med transportørane ikkje snakke heilt fritt, difor greitt med eige AU-møte.
- AU snakkast etter møtet med transportørane. Roy kan delta, Silje er opptatt.
- Vedk roller – tillitsvalde kjem med krav om kven som skal gjere kva administrativt.

Vedtak: Brit Kari jobbar vidare med innkalling og sakliste til regionutvalsmøtet

-
- 4 **AU-møte 11.03**
Forslag om møtestart kl 17.

Innspel:

- Førebu årsmøtet også der.

Vedtak: Møtestart for AU møte 11.03 vert kl 16.

5 **Orienteringar**

- Inntransport: Silje orienterte om faktaark.
 - Kalkyler og forhandlingar med selskapa er ikkje offisiell informasjon. Kan legge til i arket at antal km er redusert for alle selskapa.
 - Ta med i faktaarket at Mattilsynet har vurdert dyrebilar med fleire etasjer
 - Vert hengar som ikkje er med i kalkylen brukt? Betaling? Vert andre regionar tilbydd byggeplassane? Kva kostnadsreduksjon har vi hatt?
 - Korleis er forholdet mellom selskapa i volum/andel innkøyr slakt?
 - Svar: Det er km og timar som vert registrert, ikkje volum.
 - Volum/andel vert det spm om. Inntransportørane er opptatt av forfordeling, innkjøpsstopp og nye bilar. Viktig med info frå Nortura til eigarane, ikkje frå transportørane til eigarane.
 - Til utdeling i dei kretsane der det vert diskutert?
 - Til kretsleiarane?
 - AU skulle vore meir opplyst om avtalane.
 - Konklusjon: Sendast til kretsleiarane, og elles ha til utdeling i kretsmøta.
- Steinkjeranlegget: Lars Morten orienterte om at heilheitlege vurderingar igangsett. Notat frå ordførar og fylkesordførar vert sendt no. Klyngesamarbeid og kjøtprosjekt vert vektlagt.
- Trøndersk matfestival: Lars Morten orienterte om at påmelding vert sendt. Nortura Tynset skal stå for marknadsføring og sal.

Vedtak: AU tek orienteringa til orientering.

6 **Eventuelt**